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PROTOKÓŁ NR LVII/2022 

z LVII Sesji Rady Miejskiej w Głogówku z dnia 1 lipca 2022 r. 

Obrady LVII Sesji Rady Miejskiej w Głogówku odbyły się stacjonarnie na Sali posiedzeń 

Urzędu Miejskiego w Głogówku. 

Obrady rozpoczęto 01-07-2022 o godz. 08:32, a zakończono o godz. 09:36 tego samego 

dnia. W posiedzeniu wzięło udział 14 członków: 

1. Marcin Kus 

2. Józef Kowaś 

3. Tomasz Nosol 

4. Róża Zgorzelska 

5. Mariusz Wdowikowski 

6. Grzegorz Thiel 

7. Joachim Sobek 

8. Piotr Samson 

9. Bogusława Poremba 

10. Fabian Patron 

11. Jerzy Kunert 

12. Jan Hojdem 

13. Bernard Dembczak 

14. Ewelina Barton 

 

Pozostałymi członkami, którzy brali udział w obradach byli:  

1. Burmistrz Głogówka – Piotr Bujak 

2. Skarbnik Gminy – Alina Janik 

 

 Otwarcia i przeprowadzenia obrad dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Głogówku Jerzy Kunert.  

Przed stwierdzeniem quroum Przewodniczący odczytał Obwieszczenie Komisarza 

Wyborczego w Opolu II z dnia 30 czerwca 2022 r. w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego 

Rady Miejskiej w Głogówku – Tadeusza Wrony (kserokopia obwieszczenia stanowi załącznik 

do protokołu). W związku z powyższym skład Rady Miejskiej w Głogówku z 15 Radnym 

zmienia się na 14. 

Następnie przystąpił do stwierdzenia Quorum. Na 14 Radnych obecnych było 14. Lista 

obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Głos zabrał Burmistrz Głogówka, który wniósł o poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały 
w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Głogówek na rok szkolny 2022/2023. 

Projekt ten omawiany był na Komisjach Rady Miejskiej. 

Przewodniczący poddał wniosek o poszerzenie porządku obrad pod głosowanie: (08:37) 

 

Wyniki imienne: 
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ZA(14): Ewelina Barton, Bernard Dembczak, Józef Kowaś, Jan Hojdem, Mariusz 

Wdowikowski, Marcin Kus, Jerzy Kunert, Piotr Samson, Fabian Patron, Bogusława Poremba, 

Róża Zgorzelska, Joachim Sobek, Tomasz Nosol, Grzegorz Thiel 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(1): Tadeusz Wrona 

Ad.1d. Uchwalenie porządku obrad (08:37) 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji, 

b) odtworzenie hymnu państwowego, 

c) stwierdzenie Quorum,  

d) uchwalenie porządku obrad,  

e) przyjęcie Protokołu z LVI Sesji Rady Miejskiej w Głogówku z dnia 27 maja  

2022 r.  

2. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

3. Stan zabezpieczeń przeciwpożarowych oraz przeciwpowodziowych w Gminie Głogówek. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022; 

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Głogówek na lata 2022-2037;  

c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Opolskiego;  

d) w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji; 

e) w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkiem, klubem dziecięcym oraz 

dziennym opiekunem  

f) w sprawie zmian w uchwale Nr XXXV/258/2013 Rady Miejskiej w Głogówku  

z dnia 25 października 2013 r. w sprawie utworzenia Żłobka i nadania jego statutu  

g) w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze 

oraz w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

niektórych nauczycieli, obowiązujących w przedszkolach i szkołach prowadzonych 

przez Gminę Głogówek 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia dla nauczycieli szkół i przedszkoli 

prowadzonych przez Gminę Głogówek regulaminu ustalającego wysokość stawek 

dodatku motywacyjnego, funkcyjnego, mieszkaniowego, za warunki pracy oraz 

szczegółowe warunki przyznawania tych dodatków, szczegółowy sposób obliczania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe oraz za godziny doraźnych zastępstw 

i) w sprawie ustalenia opłat za pobyt i wyżywienie dziecka w żłobku prowadzonym 

przez Gminę Głogówek; 

j) w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za 

inkaso, 
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k) w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Głogówek na rok szkolny 

2022/2023. 

5. Wolne wnioski i informacje.  

6. Zakończenie LVII Sesji Rady Miejskiej w Głogówku. 

 

Przewodniczący zapytał o uwagi lub pytania do przedstawionego porządku obrad. Uwag nie 

zgłoszono w związku z czym przystąpiono do głosowania. 

Wyniki imienne: 

ZA(14): Ewelina Barton, Bernard Dembczak, Józef Kowaś, Jan Hojdem, Mariusz 

Wdowikowski, Marcin Kus, Jerzy Kunert, Piotr Samson, Fabian Patron, Bogusława Poremba, 

Róża Zgorzelska, Joachim Sobek, Tomasz Nosol, Grzegorz Thiel 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(1): Tadeusz Wrona 

Ad. 1e) przyjęcie Protokołu z LVI Sesji Rady Miejskiej w Głogówku z dnia 27 maja 2022 r. 

(08:41) 

Wyniki imienne: 

ZA(14):Mariusz Wdowikowski, Bogusława Poremba, Jan Hojdem, Józef Kowaś, Róża 

Zgorzelska, Bernard Dembczak, Grzegorz Thiel, Ewelina Barton, Piotr Samson, Joachim 

Sobek, Jerzy Kunert, Marcin Kus, Fabian Patron, Tomasz Nosol 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(1):Tadeusz Wrona 

 

Ad. 2.  Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. (08:42) 

Przewodniczący poinformował, że Radni otrzymali informację na skrzynki mailowe. 

Ad. 3. Stan zabezpieczeń przeciwpożarowych oraz przeciwpowodziowych w Gminie Głogówek. 

(08:42) 

Przewodniczący poinformował, że Radni otrzymali informację na skrzynki mailowe oraz 

omawiany był na poszczególnych komisjach. 

Głos zabrał Burmistrz Piotr Bujak, który poinformował, że w konsultacjach jest jeden z 

dokumentów strategicznych dotyczących inwestycji w infrastrukturę przeciwpowodziową w 

całym kraju. W dokumencie ujęto budowę zbiornika retencyjnego w Racławicach Śląskich, 

gdzie przewidziano dofinansowanie w kwocie 160 mln zł w ramach Programu Przeciwdziałania 
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Skutkom Powodzi. Nadmienił, że budowa przyczyni się do rozwiązania problemu 

powodziowego w Głogówku, Mochowie, Dzierżysławicach i Racławicach Śląskich.  

Wyniki imienne: 

ZA(14): Bernard Dembczak, Józef Kowaś, Jan Hojdem, Piotr Samson, Tomasz Nosol, 

Mariusz Wdowikowski, Ewelina Barton, Jerzy Kunert, Grzegorz Thiel, Bogusława Poremba, 

Róża Zgorzelska, Marcin Kus, Fabian Patron, Joachim Sobek 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(1): Tadeusz Wrona 

 

Ad. 4. Rozpatrzenie projektów uchwał: (08:46) 

 

a) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022; (08:47) 

Przewodniczący poprosił o opinię poszczególnych komisji: 

• Komisja Budżetu, Inwestycji i Remontów – opinia pozytywna 

• Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna 

• Komisja Spraw Społecznych – opinia pozytywna   

 

Skarbnik Gminy Alina Janik zreferowała najistotniejsze zmiany zawarte w projekcie uchwały 

oraz poinformowała o autopoprawce do projektu uchwały. 

Przewodniczący zapytał o uwagi i pytania do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, 

wobec czego przystąpiono do głosowania. 

 

Wyniki imienne: 

ZA(14): Bernard Dembczak, Józef Kowaś, Jan Hojdem, Piotr Samson, Tomasz Nosol, 

Mariusz Wdowikowski, Ewelina Barton, Jerzy Kunert, Grzegorz Thiel, Bogusława Poremba, 

Róża Zgorzelska, Marcin Kus, Fabian Patron, Joachim Sobek 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(1): Tadeusz Wrona 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Głogówek na lata 

2022-2036; (08:49) 

Przewodniczący poprosił o opinię poszczególnych komisji: 
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• Komisja Budżetu, Inwestycji i Remontów – opinia pozytywna 

• Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna 

• Komisja Spraw Społecznych – opinia pozytywna   

 

Skarbnik Gminy Alina Janik zwróciła uwagę na istotne zmiany tj. wprowadzenie dwóch 

zadań: 

- „Wykonanie dokumentacji technicznej modernizacji dróg gminnych” 

- „Wykonanie dokumentacji technicznej na rewitalizację zabytkowych murów obronnych  

w Głogówku”  

Przewodniczący zapytał o uwagi i pytania do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, 

wobec czego przystąpiono do głosowania. 

 

Wyniki imienne: 

ZA(14): Bernard Dembczak, Józef Kowaś, Jan Hojdem, Piotr Samson, Tomasz Nosol, 

Mariusz Wdowikowski, Ewelina Barton, Jerzy Kunert, Grzegorz Thiel, Bogusława Poremba, 

Róża Zgorzelska, Marcin Kus, Fabian Patron, Joachim Sobek 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(1): Tadeusz Wrona 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa 

Opolskiego; (08:51) 

Przewodniczący poprosił o opinię poszczególnych komisji: 

• Komisja Budżetu, Inwestycji i Remontów – opinia pozytywna 

• Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna 

• Komisja Spraw Społecznych – opinia pozytywna   

Przewodniczący zapytał o uwagi i pytania do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, wobec 

czego przystąpiono do głosowania. 

 

Wyniki imienne: 

ZA(14): Bernard Dembczak, Józef Kowaś, Jan Hojdem, Piotr Samson, Tomasz Nosol, 

Mariusz Wdowikowski, Ewelina Barton, Jerzy Kunert, Grzegorz Thiel, Bogusława Poremba, 

Róża Zgorzelska, Marcin Kus, Fabian Patron, Joachim Sobek 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 
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NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(1): Tadeusz Wrona 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

d) w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji; (08:53) 

Skarbnik Gminy Alina Janik wspomniała o poprawce w treści projektu uchwały dotyczącej 

przeznaczenia środków finansowych, dodała, że kwestia ta została omówiona na komisjach 

Rady. 

Przewodniczący poprosił o opinię poszczególnych komisji: 

• Komisja Budżetu, Inwestycji i Remontów – opinia pozytywna 

• Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna 

• Komisja Spraw Społecznych – opinia pozytywna   

Przewodniczący zapytał o uwagi i pytania do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, wobec 

czego przystąpiono do głosowania. 

 

Wyniki imienne: 

ZA(14): Bernard Dembczak, Józef Kowaś, Jan Hojdem, Piotr Samson, Tomasz Nosol, 

Mariusz Wdowikowski, Ewelina Barton, Jerzy Kunert, Grzegorz Thiel, Bogusława Poremba, 

Róża Zgorzelska, Marcin Kus, Fabian Patron, Joachim Sobek 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(1): Tadeusz Wrona  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

e) w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkiem, klubem dziecięcym oraz 

dziennym opiekunem (08:55) 

Przewodniczący poprosił o opinię poszczególnych komisji: 

• Komisja Budżetu, Inwestycji i Remontów – opinia pozytywna 

• Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna 

• Komisja Spraw Społecznych – opinia pozytywna   

Przewodniczący zapytał o uwagi i pytania do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, wobec 

czego przystąpiono do głosowania. 

 

Wyniki imienne: 

ZA(14): Bernard Dembczak, Józef Kowaś, Jan Hojdem, Piotr Samson, Tomasz Nosol, 

Mariusz Wdowikowski, Ewelina Barton, Jerzy Kunert, Grzegorz Thiel, Bogusława Poremba, 

Róża Zgorzelska, Marcin Kus, Fabian Patron, Joachim Sobek 

PRZECIW(0): 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(1): Tadeusz Wrona 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

f) w sprawie zmian w uchwale Nr XXXV/258/2013 Rady Miejskiej w Głogówku  

z dnia 25 października 2013 r. w sprawie utworzenia Żłobka i nadania jego statutu 

(08:56) 

Przewodniczący poprosił o opinię poszczególnych komisji: 

• Komisja Budżetu, Inwestycji i Remontów – opinia pozytywna 

• Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna 

• Komisja Spraw Społecznych – opinia pozytywna   

Przewodniczący zapytał o uwagi i pytania do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, wobec 

czego przystąpiono do głosowania. 

 

Wyniki imienne: 

ZA(14): Bernard Dembczak, Józef Kowaś, Jan Hojdem, Piotr Samson, Tomasz Nosol, 

Mariusz Wdowikowski, Ewelina Barton, Jerzy Kunert, Grzegorz Thiel, Bogusława Poremba, 

Róża Zgorzelska, Marcin Kus, Fabian Patron, Joachim Sobek 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(1): Tadeusz Wrona 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

g) w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko 

kierownicze oraz w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć niektórych nauczycieli, obowiązujących w przedszkolach i 

szkołach prowadzonych przez Gminę Głogówek (08:58) 

Przewodniczący poprosił o opinię poszczególnych komisji: 

• Komisja Budżetu, Inwestycji i Remontów – opinia pozytywna 

• Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna 

• Komisja Spraw Społecznych – opinia pozytywna   

Przewodniczący zapytał o uwagi i pytania do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, wobec 

czego przystąpiono do głosowania. 

Wyniki imienne: 

ZA(14): Bernard Dembczak, Józef Kowaś, Jan Hojdem, Piotr Samson, Tomasz Nosol, 

Mariusz Wdowikowski, Ewelina Barton, Jerzy Kunert, Grzegorz Thiel, Bogusława Poremba, 

Róża Zgorzelska, Marcin Kus, Fabian Patron, Joachim Sobek 
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PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(1): Tadeusz Wrona 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia dla nauczycieli szkół i przedszkoli 

prowadzonych przez Gminę Głogówek regulaminu ustalającego wysokość 

stawek dodatku motywacyjnego, funkcyjnego, mieszkaniowego, za warunki 

pracy oraz szczegółowe warunki przyznawania tych dodatków, szczegółowy 

sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe oraz za godziny 

doraźnych zastępstw (08:59) 

Przewodniczący poprosił o opinię poszczególnych komisji: 

• Komisja Budżetu, Inwestycji i Remontów – opinia pozytywna 

• Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna 

• Komisja Spraw Społecznych – opinia pozytywna   

Przewodniczący zapytał o uwagi i pytania do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, wobec 

czego przystąpiono do głosowania. 

 

Wyniki imienne: 

ZA(14): Bernard Dembczak, Józef Kowaś, Jan Hojdem, Piotr Samson, Tomasz Nosol, 

Mariusz Wdowikowski, Ewelina Barton, Jerzy Kunert, Grzegorz Thiel, Bogusława Poremba, 

Róża Zgorzelska, Marcin Kus, Fabian Patron, Joachim Sobek 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(1): Tadeusz Wrona 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

i) w sprawie ustalenia opłat za pobyt i wyżywienie dziecka w żłobku 

prowadzonym przez Gminę Głogówek; (09:01) 

Przewodniczący poprosił o opinię poszczególnych komisji: 

• Komisja Budżetu, Inwestycji i Remontów – opinia pozytywna 

• Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna 

• Komisja Spraw Społecznych – opinia pozytywna   

Przewodniczący zapytał o uwagi i pytania do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, wobec 

czego przystąpiono do głosowania. 

 

Wyniki imienne: 
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ZA(14): Bernard Dembczak, Józef Kowaś, Jan Hojdem, Piotr Samson, Tomasz Nosol, 

Mariusz Wdowikowski, Ewelina Barton, Jerzy Kunert, Grzegorz Thiel, Bogusława Poremba, 

Róża Zgorzelska, Marcin Kus, Fabian Patron, Joachim Sobek 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(1): Tadeusz Wrona 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

j) w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i 

wynagrodzenia za inkaso. (09:03) 

Przewodniczący poprosił o opinię poszczególnych komisji: 

• Komisja Budżetu, Inwestycji i Remontów – opinia pozytywna 

• Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna 

• Komisja Spraw Społecznych – opinia pozytywna   

Przewodniczący zapytał o uwagi i pytania do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, wobec 

czego przystąpiono do głosowania. 

 

Wyniki imienne: 

ZA(11): Ewelina Barton, Bernard Dembczak, Piotr Samson, Marcin Kus, Bogusława 

Poremba, Jan Hojdem, Róża Zgorzelska, Joachim Sobek, Jerzy Kunert, Grzegorz Thiel, 

Tomasz Nosol 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(4): Józef Kowaś, Tadeusz Wrona, Mariusz 

Wdowikowski, Fabian Patron  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

Radni będący inkasentami nie brali udziału w głosowaniu. 

 

k) w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Głogówek na 

rok szkolny 20222/2023 (09:05) 

Przewodniczący poprosił o opinię poszczególnych komisji: 

• Komisja Budżetu, Inwestycji i Remontów – opinia pozytywna 

• Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna 

• Komisja Spraw Społecznych – opinia pozytywna   
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Przewodniczący zapytał o uwagi i pytania do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono, wobec 

czego przystąpiono do głosowania. 

 

Wyniki imienne: 

ZA(14): Bernard Dembczak, Józef Kowaś, Jan Hojdem, Piotr Samson, Tomasz Nosol, 

Mariusz Wdowikowski, Ewelina Barton, Jerzy Kunert, Grzegorz Thiel, Bogusława Poremba, 

Róża Zgorzelska, Marcin Kus, Fabian Patron, Joachim Sobek 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(1): Tadeusz Wrona 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5. Wolne wnioski i informacje. (09:06) 

Radny Mariusz Wdowikowski zwrócił się z prośbą o aplikację Gminy Głogówek do programu 

budowy hal sportowych przy szkołach.  

Marcin Kus zapytał czy znana jest lokalizacja budowy pierwszych mieszkań w ramach 

programu SIM Południe i na jakim jest to etapie.  

Burmistrz Piotr Bujak odnosząc się do zapytania Radnego Mariusza Wdowikowskiego, 

odpowiedział, iż pogram, o którym wspomniał radny jest mu znany, jednakże na dzień 

dzisiejszy nie jest w stanie złożyć deklaracji aplikacji w programie ze względów finansowych. 

Dodał, że priorytet w przypadku Szkoły w Szonowie to naprawa korytarza.  

Burmistrz odnosząc się do zapytania radnego Marcina Kusa odpowiedział, że obecnie tworzy 

się projekt budowlany budynku. Dodał, że Gmina Głogówek nie będzie na pierwszych 

miejscach lokalizacji budynków ze względu na procedury związane z planem 

zagospodarowania przestrzennego oraz faktu, że Gmina nie zainwestowała w spółkę własnych 

środków finansowych prócz 3 mln zł. rządowej dotacji. 

Następnie Burmistrz poinformował Radę, że zadeklarował, iż Gmina Głogówek nie będzie 

partycypować finansowo w dalszych etapach odbudowy linii kolejowej Racibórz -Racławice 

Śląskie. 

Radny Joachim Sobek zwrócił uwagę na duże ubytki w jezdni związane z trwającą inwestycją 

w miejscowości Kierpień, poprosił o załatanie ich chociażby tłuczniem. 

Burmistrz odpowiedział, że jest to plac budowy, za który odpowiada kierownik, co też wyłącza 

i ogranicza swobodę poczynań gminy, gdyż teren ten został przekazany jest wykonawcy na 

czas inwestycji. Natomiast niedługo ma nastąpić uzupełnienie nawierzchni jezdni po linii 

wykopu i będzie to warstwa konstrukcyjna pod przyszłą drogę. Poprosił o 2-3 tygodnie 

cierpliwości.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kunert zwracając się do obecnego na sali Radnego 

Powiatowego Dariusza Kolbka poprosił o zabranie głosu w kwestii ZOL-u w Głogówku oraz 
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w niepokojącej dla mieszkańców kwestii- zmiany Zarządu Spółki, a także kwestii budynku 

Domu dziecka w Głogówku, będącego własnością powiatu.  

Radny Powiatowy Dariusz Kolbek po przywitaniu się, odpowiedział, że Starostwo Powiatowe 

w Prudniku otrzymało 4 mln zł w ramach Polskiego Ładu, na remont budynku ZOL-u. 

Nadmienił o sytuacji w Prudnickim Centrum Medycznym w Prudniku i jego zadłużenia. 

Następnie odniósł się do remontu dróg powiatowych w Gminie Głogówek. Odnosząc się do 

budynku Domu Dziecka poinformował, że budynek zostanie sprzedany przez starostwo. 

Radny Powiatowy zwrócił się także do Burmistrza oraz radnych Rady Miejskiej w Głogówku 

o upamiętnienie lokalnych postaci takich Jan Cibis i Ojców Franciszkanów – o. Dionizego i o. 

Ambrożego. Zaproponował umieszczenie w centrum miasta pamiątkowych ławeczek  

z postaciami tych osób a także o nazwanie skweru na ul. Kościuszki w Głogówku imieniem 

Ojców Dionizego i Ambrożego. Dodał, że pismo w tej sprawie poparte jest podpisami 

mieszkańców gminy. 

Następnie zwrócił uwagę na nieotrzymanie odpowiedzi na pisma jakie złożył dotyczące działku 

w miejscowości Kazimierz a także oznakowania ul. Fabrycznej w Głogówku. Poinformował  

o złożeniu skargi na bezczynność organu. Poprosił także o zmianę stosunku do sportu szkolnego 

i organizacji szkolnych zawodów sportowych. 

Burmistrz odnosząc się do wypowiedzi Radnego Dariusza Kolbka: 

-  poprosił o wskazanie sygnatur pism bądź kserokopii w celu wyciagnięcia konsekwencji 

wobec pracowników, 

- poinformował, że w przypadku oznakowania ulic to gmina musi wygenerować większe środki 

finansowe, gdyż wiele tablic w mieście wymaga wymiany. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kunert poinformował o Dożynkach Gminnych które 

odbędą się na Oraczach 3-4 września, a także o kolejnym terminie posiedzenia sesji  

26 sierpnia br. 

Kolejno zapytał o uwagi i pytania do tego punktu porządku obrad. Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Ad. 6. Zakończenie LVI Sesji Rady Miejskiej w Głogówku. (09:36) 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Głogówku Jerzy Kunert podziękował wszystkim za 

udział w sesji. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamyka LVII Sesję 

Rady Miejskiej. 

 Na tym protokół zakończono.  

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Głogówku 

Jerzy Kunert 

 
Protokolant 

Aleksandra Makówka 
 

 


